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P r o t o k ó ł  Nr IX/2015 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 31 sierpnia 2015r. w Domu Kultury w Kotlinie    
w godz. od 1200 do1325 

 
                IX sesję Rady Gminy Kotlin zwołano na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 
marca 1990r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2013r. poz. 594 ze zm.). 
Porządek obrad IX sesji Rady wraz z zaproszeniami i materiałami sesyjnymi przesłano radnym      
i sołtysom w dniu 20 sierpnia 2015r. 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
              Otwarcia IX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński. 
Przewodniczący Rady powitał obecnych na sesji: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, 
Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych, sołtysów oraz dyrektora Domu Kultury w Kotlinie 
Janusza Barańskiego. 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności  stwierdził obecność 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Nieobecny  na sesji radny Krzysztof Szyszka. 
Na sesję nie przybyli zaproszeni goście: radni Rady Powiatu Jarocińskiego i kierownik Rewiru 
Dzielnicowych KPP w Jarocinie. 
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Porządek obrad. 
               Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków o jego zmianę. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VIII sesji 

Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od VIII sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy  oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowych osób prawnych za I półrocze 2015 roku. 

8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu p łatności oraz rozkładania na raty 
należności pieniężnych za I półrocze 2015 roku do których nie stosuje się  ustawy – 
Ordynacja podatkowa. 

9. Informacja  o zorganizowaniu kolonii dla dzieci  i młodzieży zaplanowanych w Gminnym 
Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

10. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego  -  sprawdzenie na miejscu podczas objazdu 
po terenie gminy Kotlin. 

  11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
        1) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach  na  
            ławników, 
        2) zarządzenia poboru w drodze inkasa niektórych podatków stanowiących dochód Gminy,  
            wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
        3) zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy na 2015 rok. 

     12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
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     14. Zamknięcie obrad. 
 

              
ad.3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 
                    Do protokołu z VIII sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag przyjmując go 
jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
                    Wnioski zgłosili: 
Radny Lucjan Antczak  wnioskował o: 
-  wyjaśnienie przyczyny zanieczyszczenia rzeki Kotlinki, o czym zgłaszają mieszkańcy, 
- przesunięcie o 10 metrów jednego z dwóch znaków drogowych na drodze jadąc z Twardowa  
  w kierunku Wysogotówka, ponieważ znaki  określające koniec i początek terenu 
  zabudowanego ustawione są w jednej linii po jednej i drugiej stronie drogi i jadący kombajnami  
  mają problem z przejazdem na tym odcinku drogi. 
Radny Tomasz Graczyk  wnioskował o: 
- wyjaśnienie odnośnie rozebranego przez PKP płotu przy ul. Kochanowskiego o którego 
  wcześniej wnosił o naprawę, 
- wymianę przykrycia studzienki kanalizacyjnej znajdującej się przy wjeździe z ul. Dworcowej 
  w ul. Norwida, z uwagi na to, że  przykrycie – krąg betonowy jest często przesuwany 
  przez samochody ciężarowe – tiry. 
Wójt poinformował, że na ul. Norwida obowiązuje ograniczenie szybkości i tonażu. 
Radny Graczyk poinformował o uszkodzonym przez kogoś znaku drogowym przy ul. Norwida     
i zabraniu tego znaku. 
Wójt wyjaśnił, że  to On zabrał znak stojący uprzednio  bardzo blisko byłego punktu 
energetycznego, a który znalazł się 150 metrów dalej.  
Wójt poinformował, że znak ten będzie zamontowany ponownie. 
Poza tym  inne znaki informujące o ograniczeniu prędkości i tonażu przy ul. Norwida, które 
poobracano zostały przez pracowników technicznych Urzędu Gminy ustawione prawidłowo. 
Wójt poinformował także o uszkodzonej muldzie na ul. Norwida. 
Radna Beata Skowrońska podziękowała Wójtowi za odwodnienie terenu i zamontowanie 
oczyszczalni ścieków przy świetlicy wiejskiej w Sławoszewie. 
Radna Skowrońska  wnioskowała o: 
- ścięcie tui w Sławoszewie przy wyjeździe z Dolinki na drogę główną, 
- ustawienie wiaty autobusowej w Sławoszewie na przystanku szkolnym, 
- wyrównanie tłuczniem pobocza drogi na Nowej Wsi przy przystanku autobusowym. 
Wójt odpowiedział, że  wiata może zostać zakupiona po zabezpieczeniu środków w budżecie 
Gminy w wysokości ok. 20 tys. zł. 
Wójt przypomniał, że o wiaty wnioskowano także w Wilczy, Kurcewie i Woli Książęcej. 
Wójt zapewnił, że tłuczeń na Nową Wieś zostanie dowieziony. 
Radna Dominika Kwiecińska  wnioskowała o: 
- naprawienie chodnika przy drodze powiatowej w centrum Twardowa przy którym naruszone  
  zostały słupki i pozrywane łańcuchy, 
- zamontowanie barierki metalowej w Twardowie w miejsce betonowej rozsypującej się: przy 
  drodze powiatowej przy posesji nr 18 i przy drodze gminnej przy posesji nr 16, 
- zagospodarowanie terenu przy wiacie w Twardowie : posianie trawy przez co umocniona  
  zostanie skarpa i posadzenie krzewów. 
Radna Kwiecińska pytała – czy Gmina może wyegzekwować utrzymanie porządku na posesjach, 
wskazując na posesje  na których rosną chwasty. 
Wójt wyjaśnił, że nie ma możliwości wyegzekwowania utrzymania porządku, chyba, że zagraża 
bezpieczeństwu pożarowemu. 

 



3 
 

Radny Marian Niewiada  wnioskował o naprawę zagłębienia na drodze powiatowej w Woli 
Książęcej przy przystanku autobusowym. 
Wójt poinformował, że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazane zostaną do  Starostwa 
Powiatowego w Jarocinie. 
 
ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VIII 
sesji Rady. 
                      Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- w dniu 3 lipca przekazano Wójtowi uchwały podjęte na VIII sesji Rady oraz interpelacje  
   i wnioski zgłoszone przez radnych i sołtysów zgłoszone na posiedzeniu wspólnym komisji 
  Rady w dniu 29 czerwca oraz na VIII sesji Rady w dniu 30 czerwca, 
- w dniu 14 sierpnia zwołano posiedzenie zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 
  ławników sądowych na kadencję 2016 – 2019. 
  Zespół podjął stanowisko w sprawie oceny zgłoszeń kandydatów na ławników, wnioskując do  
  Wójta Gminy o przygotowanie  projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o  
  kandydatach od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu. 
Poza tym Przewodniczący uczestniczył: 
- w turnieju wsi Gminy Kotlin , 
- zawodach rybackich zorganizowanych przez Koło Wędkarskie Karaś w Kotlinie, 
- w Dniu Kotlina – Święto Pomidora, 
- w  dożynkach w sołectwie Sławoszew. 
Przewodniczący Rady podziękował za zaproszenie na dożynki i za przygotowanie dożynek. 
 
ad.6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od VIII sesji Rady oraz                   
z wykonania uchwał Rady. 
                      Wójt poinformował o przekazaniu do Wielkopolskiego Urzędu  Wojewódzkiego     
w Poznaniu  uchwał podjętych na VIII sesji Rady. 
Uchwały dotyczące budżetu Gminy przekazano do Regionalnej Izby Obrachunkowej  w 
Poznaniu Zespół w Kaliszu. 
Uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody przekazano Regionalnemu Dyrektorowi 
Ochrony Środowiska w Poznaniu. 
Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego przekazano uchwałę         
w sprawie regulaminu korzystania  z siłowni zewnętrznej, która  to uchwała została 
opublikowana  w dniu 10 lipca 2015r. pod pozycją  nr 4448. 
Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 
stronach Biuletynu Informacji Publicznej Gminy.  
W okresie od VIII sesji Rady Wójt wydał 13 zarządzeń w sprawie: przeprowadzenia  
inwentaryzacji zdawczo-odbiorczej w świetlicach wiejskich, ustalenia ryczałtu dla pracowników 
za przybory do pisania, ogłoszenia V edycji konkursu „Piękno Naszej gminy”, powołania 
komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela      
z Gimnazjum w Kotlinie i nauczyciela z Przedszkola w Kotlinie, ustalenia dnia wolnego dla 
pracowników Urzędu Gminy za dzień 15 sierpnia 2015r., ustalenia dnia do którego można 
składać wnioski o udzielenie pomocy uczniom w ramach rządowego programu „Wyprawka 
szkolna”, powołania obwodowych komisji do spraw referendum , powołania komisji 
przetargowej w celu przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości przy ul. Ks. 
Rymarkiewicza oraz w sprawie  zmiany budżetu Gminy na 2015r. 
Poza tym : 
- w dniu 7 lipca podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym Mer – Bud  
  z Radlina  na przebudowę i rozbudowę świetlicy wiejskiej w Kurcewie, 
- w dniu 31 lipca zawarto umowę na zakup i montaż urządzenia klimatyzacji w pomieszczeniu   
   przeznaczonym na komorę chłodniczą w świetlicy wiejskiej w Twardowie, 
- w dniu 3 sierpnia  ogłoszono przetarg na budowę stacji uzdatniania wody w Woli Książęcej, 
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- w dniu 11 sierpnia Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego przeprowadził  
   kontrolę w związku ze złożonym przez Gminę wnioskiem o płatność końcową zadania:  
   „Rozbudowa i przebudowa Domu Strażaka celem urządzenia Domu Kultury z Biblioteką”. 
   Wartość przyznanej pomocy to kwota 375.615,- zł. 
- w dniu 12 sierpnia firma Wawrzaszczek z Bielska Białej  dostarczyła samochód ratowniczo- 
  gaśniczy dla OSP Racendów, 
- w dniu 18 sierpnia skierowano zapytanie dotyczące inwestycji pod nazwą „ Budowa wiaty dla  
  potrzeb organizowania imprez okolicznościowych  w Magnuszewicach”, 
- w dniu 26 sierpnia podpisano umowę na budowę studni głębinowej nr 2 w Woli Książęcej, 
- doposażono plac rekreacyjny – siłownię zewnętrzną w Kotlinie o dwa urządzenia oraz dwie  
  ławki. 
Ponadto w dniu: 
- 1 sierpnia Wójt obecny był na festynie rodzinnym zorganizowanym w sołectwie Wilcza, 
-  4 sierpnia uczestniczył w uroczystym otwarciu świetlicy wiejskiej w Wysogotówku, 
-  12 sierpnia obecny był na zawodach o puchar Wójta w piłce nożnej zorganizowanych  
   na Orliku w Kotlinie, 
-  15 sierpnia obecny był na dożynkach zorganizowanych w sołectwie Twardów, 
-  26 sierpnia uczestniczył w turnieju wsi, który odbył się w Magnuszewicach, 
-  30 sierpnia uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę Jarocińskiego w sprawie  
   dopalaczy. 
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad. 7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy  oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowych osób prawnych za I półrocze 2015 roku. 
                        Informację  o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowych osób prawnych za I półrocze  2015 roku przedstawiła Skarbnik Gminy. 
Uchwalony w dniu 30 grudnia 2014r. budżet Gminy to: 
- dochody w wysokości 24.429.750,33 zł, 
- wydatki w wysokości 23.361.986,33 zł, 
w tym dotacja celowa w wysokości 2.951.369,00 zł, 
- nadwyżkę w kwocie 1.067.764,00 zł zaplanowano przeznaczyć na spłatę pożyczki na  
  wyprzedzające finansowanie. 
W ciągu roku nastąpiły zmiany polegające na : zwiększeniu dotacji, zmniejszeniu  subwencji, 
zmianie wysokości dochodów, pozyskaniu środków z budżetu UE i Wielkopolskiego Urzędu 
Marszałkowskiego. 
Plan dochodów po zmianach to 26.126.131,58 zł, a wykonanie to 14.256.510,90 zł, to jest  
54,57% rocznych, w tym: dochody majątkowe 1.685.049,59 zł i dochody bieżące 12.571.461,31 
zł. 
Wydatki na plan 24.936.357,23 zł  wykonano  w kwocie 11.649.512,32 zł, to jest 46,72 % zadań 
rocznych. 
Z ogólnie wykonanych wydatków: wydatki bieżące to 11.106.593,43 zł i wydatki majątkowe 
542.918,89 zł. 
Dyskusji nie było. 
Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2015 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na 
raty należności pieniężnych za I półrocze 2015 roku do których nie stosuje się  ustawy – 
Ordynacja podatkowa. 

 



5 
 

                    Informację z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na 
raty należności pieniężnych za I półrocze  do których nie stosuje się ustawy – Ordynacja 
podatkowa przedstawił Wójt Gminy. 
W okresie I półrocza 2015r.umorzono: 
 - opłatę za pobór wody: 572,81 zł  - należność i 1.962,70 zł – odsetki za zwłokę, 
 - opłatę za wprowadzanie ścieków: 919,29 zł – należność i 1.047,02 zł – odsetki za zwłokę. 
Do informacji złożonej przez Wójta nie wniesiono uwag. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.9. Informacja  o zorganizowaniu kolonii dla dzieci  i młodzieży zaplanowanych               
w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 
rok. 
                    Z informacją o zorganizowaniu kolonii dla dzieci i młodzieży zaplanowanych          
w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015r.radni 
zostali zapoznani na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu  26 sierpnia 2015r. 
Do informacji nie wniesiono uwag. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.10. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego  -  sprawdzenie na miejscu podczas 
objazdu po terenie gminy Kotlin. 
                     Przygotowanie szkół  do nowego roku szkolnego  sprawdzono kolejno na miejscu 
podczas objazdu jednostek oświaty: 
- Szkoła Podstawowa w Kotlinie, 
- Przedszkole  Publiczne w Kotlinie, 
- Gimnazjum w Kotlinie, 
- Szkoła Podstawowa w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie, 
- Szkoła Podstawowa w Woli Książęcej, 
- Gimnazjum w Woli Książęcej, 
- Szkoła Podstawowa w Magnuszewicach. 
 

  ad.11.  Podjęcie uchwał. 
                        Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 
Adamski  poinformował, że  radni na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 26 sierpnia br. 
pozytywnie zaopiniowali wszystkie projekty  uchwał będące w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
                        Podjęcie uchwał w sprawie:  
  1) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach  na  

    ławników. 
    Uchwała Nr IX/49/2015 podjęta została 14 głosami za. 
2) zarządzenia poboru w drodze inkasa niektórych podatków stanowiących dochód  
    Gminy, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
    Uchwała Nr IX/50/2015 podjęta została 14 głosami za. 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy na 2015 rok. 
    Skarbnik Gminy poinformowała, że z uwagi na konieczność zabezpieczenia środków na  
    budowę  stacji  uzdatniania wody w Woli Książęcej   wprowadza się zmiany polegające na  
    rezygnacji  z przedsięwzięć, które nie zostały  rozpoczęte, w tym z: zakupu mobilnego  
    agregatu prądotwórczego  na oczyszczalnię w Wyszkach, budowy drogi Twardów –  
    Racendów i ul. Słonecznej oraz z  wymiany pokrycia dachowego świetlicy wiejskiej  
    w Twardowie. 
    Uchwała Nr IX/51/2015 podjęta została 14 głosami za. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 

     ad.12.  Wolne głosy i wnioski. 

 



6 
 

                   Wójt prosił sołtysów  o wyznaczenie terminu zebrań wiejskich w sprawie funduszu 
     sołeckiego na 2016r. 

Wójt przypomniał, że zwołanie i prowadzenie zebrania oraz uzgodnienie miejsca  zebrania 
należy do sołtysa. 
Radna Dominika Kwiecińska przyznała, że decyzję o wykreśleniu  wymiany pokrycia 
dachowego na świetlicy wiejskiej i budowy drogi Twardów – Racendów  przyjmuje boleśnie. 
Radna przypomniała, że o wymianę dachu  świetlicy zabiegała Ona i sołtys Marian Żurek.  
Radna przyznała, że Ona jak i mieszkańcy są zawiedzeni, bo dach wymaga remontu, a było to 
obiecane. 
Radna poinformowała, że Skarbnik uspakajała, że inwestycje te będą zrealizowane w roku 2016. 
Wójt zabierając głos  mówił, że budżet zmieniany jest na każdej sesji, a budżet realizowany jest 
przez cały rok. 
Wójt zapewniał, że wymiana dachu będzie, a że dotrzymuje słowa może potwierdzić radny 
Warmuz, dając przykład budowy drogi w Wilczy przy gazowni, którą  obiecano i  którą 
wybudowano. 
Radny Warmuz potwierdził to. 
Dalej Wójt przypomniał, że w pierwszej kadencji obiecał dom kultury i dom kultury jest. 
Jednostkom OSP nie obiecał nic, a jednostki wyposażone są w sprzęt i mogą funkcjonować. 
Dróg w gminie jest wybudowanych dużo i potrzeby są duże, a  przede wszystkim na nowych 
osiedlach – mówił Wójt. 
Budowa dróg realizowana jest ze środków otrzymanych od Marszałka Województwa                    
z  Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Natomiast w sołectwie Kotlin należy liczyć na własne 
środki na budowę dróg, w tym  na zakup gruntów pod drogi. Wójt wymienił drogi do budowy: 
ul. Szyszki, ul. Kołłątaja i ul. Słoneczną. 
Wójt mówił także o potrzebie dokończenia budowy drogi Twardów – Kurcew, o budowę której 
ubiegał się już Wójt Kwaśniewski. 
Wójt poinformował o prowadzeniu rozmów z Burmistrzem Jarocina odnośnie budowy drogi 
Słupia – Jarocin na budowę której opracowana jest dokumentacja. 
Część tej drogi jest własnością Gminy Kotlin i należałoby  uzgodnić w jakiej części Gmina ma  
partycypować  w jej budowie, aby nie pozostał odcinek należący do Gminy Kotlin. 
Wójt uważał, że Powiat powinien przeznaczyć środki na drogi w najmniejszej gminie                 
w powiecie jarocińskim, tak jak Gmina Kotlin dokładała do budowy drogi powiatowej Kotlin – 
Sucha i drogi w Mieszkowie i powinny znaleźć się środki na wymalowanie pasów skrajnych na 
drodze Kotlin – Sucha. 
Do wypowiedzi Wójta odnośnie drogi Twardów – Kurcew przyłączył się Przewodniczący Rady 
mówiąc, że ma nadzieję, że  budowa tej drogi będzie dokończona i zobaczymy uśmiechniętą 
twarz sołtysa Mariana Żurka. 
Wójt żałował, że zbyt późno Gmina przystąpiła do Lidera Zielonej Wielkopolski skąd można 
było otrzymać środki także na remont świetlicy w Twardowie. 
Wójt  wymienił miejscowości: Racendów, Kurcew i Sławoszew  w których wyremontowano 
świetlice ze środków pozyskanych z Lidera. 
               Dyrektor Domu Kultury Janusz Barański poinformował o zakończeniu prowadzonych 
badań, których celem było opracowanie diagnozy preferencji i potrzeb kulturalnych 
mieszkańców Gminy Kotlin.  Badania prowadzone były przez socjologów z Uniwersytetu AM    
w Poznaniu. 
Dyrektor wręczył  obecnym na sesji opracowanie „ Potrzeby Kulturalne Gminy Kotlin”, które 
jak określił jest drogowskazem dalszych działań Domu Kultury i partnerów z którymi Dom 
Kultury współpracuje , w tym z sołectwami. 
Diagnoza w załączeniu do protokołu. 
Dyrektor Barański poinformował o zgłoszeniu 18 inicjatyw oddolnych w ramach programu „ 
Dom Kultury +”, oceniając, że społeczeństwo jest bardzo czynne. 
Przeszło 6 inicjatyw, w tym: 
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• Róża wiatru, 
• Szlagiery śląskie, 
• Teatr najmłodszego, 
• Wspólnie odkrywamy literaturę w Twardowie, 
• Cały Kotlin słucha rocka, 
• Pasjomania. 

Przewodniczący Rady  stwierdził, że działalność Domu Kultury reaktywowanego  po latach jest 
strzałem w dziesiątkę.  
Dom Kultury rozwija swą działalność powoli i systematycznie.  
Przewodniczący Rady w imieniu  wszystkich radnych  zapewnił, że będą wspierać działania 
Domu Kultury. 
              Wnioski zgłosili: 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- namalowanie pasów skrajnych  na drodze Kotlin – Sucha, 
- utwardzenie pobocza drogi Kotlin – Sucha, 
- zaproszenie przedstawiciela Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie, aby zobaczył  rów 
  wyczyszczony przez pracowników Urzędu Gminy i wziął z tego przykład. 
Radna Skowrońska pytała- czy  przedszkole prowadzone przez EDUFIN będzie  funkcjonowało 
na tej samej zasadzie? 
Wójt odpowiedział, że na tej samej zasadzie. 
Radny Tomasz Graczyk pytał – czy jest możliwe, aby projekt budżetu Gminy na 2016 rok 
przygotowali radni, a nie tylko Wójt? 
Radny Graczyk wnioskował o naprawę drogi Wilcza – Strzyżew. 
Wójt odpowiedział, że wnioski do projektu budżetu Gminy na 2016 rok można składać  
w miesiącu wrześniu. 
Skarbnik  przypomniała, że projekt budżetu Gminy należy przygotować zgodnie z uchwaloną 
procedurą i projekt przygotowuje Wójt.  
Projekt przedkładany jest Regionalnej Izbie Obrachunkowej w terminie do dnia 15 listopada. 
Wójt poinformował, że droga Wilcza – Strzydzew została już naprawiona. 
Radny Zbigniew Orpel wnioskował o: 
-  ustawienie koszy na odpady na przystankach autobusowych w Magnuszewicach, 
-  wyczyszczenie kratek ściekowych na moście w Magnuszewicach. 
Wójt poinformował o notorycznym niszczeniu koszy na odpady, w tym w Kotlinie gdzie            
w ubiegłym tygodniu zniszczono 5 koszy. 
Sołtys Kotlina Jarosław Tomaszewski  wnioskował o naprawę lampy ulicznej przy ul. 
Śniadeckich, która zapala się i gaśnie. 
Sołtys Tomaszewski pytał – czy są tablice informacyjne dla Kotlina? 
Wójt odpowiedział, że już są. 
Radny Hieronim Adamski wnioskował, aby do porządku obrad X sesji wprowadzić temat 
„Wprowadzenie języka angielskiego do Szkoły Podstawowej w Kotlinie w roku szkolnym 
2016/2017  jako przodującego języka” i podjąć w związku z tym uchwałę zobowiązując dyrekcję 
Szkoły do wprowadzenia języka angielskiego jako przodującego. 
Radny Adamski  przypomniał o złożeniu przez rodziców petycji w tej sprawie do dyrektora 
Szkoły. 
Radna Beata Skowrońska  w związku z wnioskiem radnego Adamskiego pytała   – dlaczego 
tylko w Szkole Podstawowej w Kotlinie, a w innych szkołach nie, informując, że w Szkole 
Podstawowej w Sławoszewie też nie ma języka angielskiego. 
Radny Adamski odpowiedział, że w Szkołach w Woli Książęcej i w Magnuszewicach jest język 
angielski , a nie wiedział, że nie ma w Szkole  w Sławoszewie. 
 
ad.13. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
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                   Wójt poinformował, że  wnioski dotyczące dróg powiatowych w dniu 3 lipca 
przekazano do Starostwa Powiatowego w Jarocinie. 
W dniu 20 lipca otrzymano odpowiedź w której poinformowano, że na wykaszanie poboczy przy 
wszystkich  drogach powiatowych rozstrzygnięto obecnie przetarg i wybrany wykonawca 
niezwłocznie przystąpi do wykonania prac. 
Lipy rosnące przy drodze Sławoszew – Racendów ze względu  na występujące w ich sąsiedztwie 
uprawy nie mogą być obecnie opryskiwane. 
Najskuteczniejszym sposobem na zwalczanie tego szkodnika występującego na drzewach jest 
obcięcie gałęzi z kokonami i ich spalenie. Prace te z podnośnika koszowego zaplanowano na 
okres jesienny. 
 

     ad.14. Zamknięcie obrad. 
                         Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął IX sesję Rady Gminy Kotlin. 
 

  
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                              Przewodniczący Rady 
 
                                                                                             (-) Tomasz Kosiński 

              
 

 


